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Jaarverslag 2022 van de voorzitter 
 
Beste leden,  
 
Wat hebben wij weer een geweldig jaar achter de rug! We zijn begonnen met de werkdagen in 
maart. Wat een geweldige opkomst. Ik wil hierbij iedereen bedanken voor zijn inzet.  
 
Ook hebben wij als vereniging een nieuwe schuur gebouwd op de plek van de oefenkooi. Een 
enorme aanwinst voor de club, maar zeker voor onze klusjesmannen. We hebben er behoorlijk 
wat ruimte bij gekregen, wat de opslag en werkzaamheden een stuk makkelijker maken. De 
verplaatsing van de schuur naar de noordkant van de kantine was ook noodzakelijk i.v.m. de 
reglementen van de KNLTB en de bouw van de nieuwe banen.  
 
Het openingstoernooi werd georganiseerd door Tineke Duin en Jenneke van Woesik. Jammer 
genoeg ging het thuisblijftoernooi niet door. Er waren te weinig deelnemers. Het eindtoernooi 
werd georganiseerd door Joop van Woesik en mijn persoon. Beide toernooien waren zeer 
geslaagd.  
 
Er was in 2022 voor het eerst een klaverjasdrive georganiseerd door Jack Groenveld. Deze 
werd zeer goed bezocht. Het was een geslaagde avond.  
 
In het afgelopen jaar zijn de voorbereidingen en bouw begonnen voor onze nieuwe all- 
weatherbanen. Op het moment van schrijven ligt de bouw stil in verband met de 
weersomstandigheden. Om de laatste werkzaamheden af te kunnen ronden moet het droog 
zijn en warmer dan 7 graden. Tijdens de ALV vergadering op 8 februari a.s geven wij een 
update over de voortgang.  
 
Het openingstoernooi was eerder gepland op 7 januari 2023. Wij hopen tijdens de ALV een 
nieuwe datum voor de opening van de banen te kunnen plannen.  
 
Ik wil het bestuur in het bijzonder bedanken. Een record aan vergaderingen kregen zij voor 
hun kiezen. Maar alles is tot nu toe goed verlopen. Ik hoop jullie allen op de ALV te mogen 
begroeten om met elkaar nog even bij te praten. 
 
Vriendelijke groeten, Nancy Tesselaar 
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Jaarverslag 2022 van de secretaris 
 
 
Beste leden, 
 
Afgelopen jaar was mijn eerste jaar als secretaris. Deze nieuwe functie is nog erg wennen. De 
digitalisering van het archief is nieuw voor mij en daar heb ik mijn weg in moeten vinden. 
Gelukkig heb ik ondersteuning van mijn medebestuursleden. 
 
Samen met Tanja heb ik het digitale archief in Google Drive (de tennisvereniging heeft een 
zakelijk account) meer vormgegeven. 
Alle belangrijke stukken zijn gescand en nu online benaderbaar. 
Op deze manier kunnen de bestuursleden goed samenwerken en is de overdracht van de 
archieven bij wijzigen van bestuursfuncties geregeld. 
 
In verband met de verscherpte wettelijke eisen volgens de Wet Bestuur en Toezicht 
Rechtspersonen (WBTR) zijn de statuten van onze tennisvereniging op 8 september gewijzigd 
en gepasseerd bij notaris Welkers. Om dit voor elkaar te krijgen moest 2/3 van de leden 
akkoord gaan met het voorstel om te statuten te wijzigen. Bij de eerste ALV op 21 juli 2022 
waren er te weinig leden aanwezig om goedkeuring te krijgen, waardoor er een nieuwe ALV 
moest worden gepland. Deze ALV heeft plaatsgevonden op 8 augustus. Een minimaal aantal 
aanwezigen was niet meer verplicht, dus kon met het beperkt aantal aanwezigen op deze 
vergadering (9 personen) de goedkeuring worden verleend. 
 
Er is in 2022 door de KNLTB een nieuwe competitie opgericht, De Flexcompetitie – KNLTB 
Match App. Dit is ontstaan omdat leden meer behoefte hebben aan een flexibel 
wedstrijdaanbod. Via de app kunnen deelnemers zelf de wedstrijden plannen en waar ze 
spelen. Van onze club hebben enkele leden hieraan deelgenomen. 
 
Wij hebben een nieuwe contactpersoon bij de KNLTB. Dit is Stefan de Lange. Ik zal hem te 
zijner tijd uitnodigen om kennis te maken met het bestuur.  
 
Nu ik het afgelopen jaar goed ben ingewerkt, verwacht ik dat het komende jaar minder 
hectisch zal zijn. Ik kijk in ieder geval uit naar een mooi jaar op onze nieuwe banen! 
 
Met vriendelijke groet Sandy Hoogeveen 
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Jaarverslag 2022 van de penningmeester  
 
Beste leden, 
 
2022 was een bewogen jaar. Zoals Nancy al in haar verslag heeft vermeld waren er een recordaantal 
bestuursvergaderingen geweest. Daarnaast hebben in 2022 maar liefst drie ALV bijeenkomsten 
plaatsgevonden. Naast de jaarlijkse ALV die heeft plaatsgevonden op 1 maart 2022, hebben wij in de 
ALV van 21 juli 2022 goedkeuring gekregen de gravelbanen om te bouwen naar SmashCourt banen 
en kon tijdens de ALV van 8 augustus 2022 goedkeuring worden verleend voor het passeren van de 
statutenwijziging. 
 
Voor het realiseren van de investering in de Smash Court banen heb ik een liquiditeitsprognose 
opgesteld en deze gepresenteerd tijdens de ALV van 21 juli 2022. Omdat de vereniging niet voldoende 
liquiditeiten had om de gehele investering uit eigen middelen te betalen zijn wij op zoek gegaan naar 
financiers.  
Stichting voor Sociale Zorg te Sint Maarten was bereid een overbruggingskrediet te verstrekken van  
€ 29.000 tegen een rente van 2,5%. Deze lening is op 14 november 2022 verstrekt en wordt 
terugbetaald als wij de BOSA-subsidie hebben ontvangen. De BOSA-subsidie bedraagt 20% van de 
investeringssom en kan alleen achteraf worden aangevraagd. 
 
Verder waren wij voornemens een lening van € 35.000 aan te vragen bij BNG Duurzaamheidsfonds. 
Hiervoor hadden wij bij Stichting Waarborgfonds Sport een borgstelling kunnen krijgen van € 35.000. 
Voorwaarde bij deze borgstelling is dat het om een bancaire lening gaat of een lening verstrekt door 
BNG Duurzaamheidsfonds. Op het moment dat wij in november 2022 de liquiditeiten nodig hadden 
bleek de geldpot bij BNG Duurzaamheidsfonds leeg te zijn. We moesten dus op zoek naar andere 
geldschieters. Onze huisbankier was ook bereid een lening te verstrekken, maar deze vonden wij als 
bestuur te kostbaar om verder op in te gaan. 
 
Uiteindelijk hebben twee leden van onze vereniging aangeboden ieder een lening van € 17.500 te 
verstrekken zodat de geplande investering alsnog gerealiseerd kon worden. Op 1 december 2022 zijn 
deze geldleningen verstrekt tegen een rente van 3%. Deze leningen worden in 10 jaar (120 
maandelijkse annuïteiten) afgelost.  
 
Voor het aankomende jaar verwacht ik dat de vereniging een kleine winst zal realiseren. De begroting 
over 2023 is voorzichtig opgesteld en hierbij is uitgegaan van de gefactureerde contributies in 
december 2022. Met de inkomsten uit extra georganiseerde activiteiten zoals een klaverjasdrive is in 
de begroting geen rekening gehouden.  
 
Door het terugbetalen van de lening aan Stichting voor Sociale Zorg wordt voor 2023 een negatieve 
geldstroom verwacht. Uiteraard behouden wij wel een financiële buffer om onverwachte uitgaven te 
kunnen dekken. Vanaf 2024 zal de geldstroom naar verwachting positief zijn. Als wij weer moeten 
investeren in nieuwe banen, stel over 15 jaar, is begroot dat onze liquiditeiten zijn aangegroeid tot 
ruim € 50.000. 
 
Als je inzage wilt in de cijfers van onze vereniging kan het financieel jaarverslag 2022 bij mij worden 
opgevraagd (mail@tanjagroot.nl). 
 
Met vriendelijke groet, 
Tanja Wezelman-Groot 
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Voorjaarscompetitie 2022 
 
Begin april mochten we weer naar buiten en begon de competitie. Vele dames van het 
woensdag- en donderdagteam gingen van de binnenhal naar de buitenbanen wat toch altijd 
weer even wennen is. Niet dat het in de hal nu zo warm is, integendeel zelfs, maar de wind en 
regen valt dan toch tegen. Ook kan het begin april nog akelig koud zijn ‘s morgens maar 
eenmaal op de baan ben je zo warm. 
 
Er deden vijf teams mee aan de competitie. Op de woensdag een team, op de donderdag twee 
teams en op vrijdagavond twee teams. Best netjes voor een kleine vereniging als de onze. Er 
werden regelmatig wat spelers geleend van andere teams om ziek en zeer op te vangen. Dat 
lukt meestal wel aardig. 
 
Ook voor het komende jaar hebben weer vijf teams opgegeven voor de voorjaarscompetitie: 
het gemengd dubbelteam van de vrijdagavond wordt een herenteam en er start een nieuw jong 
damesteam op de vrijdagavond. Veel succes dames en heren! 
 
Hopelijk kunnen we snel van start om de nieuwe banen te testen op speelgedrag zodat we 
goed geoefend aan de competitie in april kunnen beginnen.  
 
Ik zal de ballen voor de competitie inkopen. Deze ballen zullen ook voor de verkoop in de 
kantine aanwezig zijn. De veel gebruikte gasballen van voorheen zijn minder geschikt voor 
deze nieuwe ondergrond. We gaan over op duurzamere drukloze ballen geschikt voor 
smashcourtbanen.  
 
Ik wens iedereen een prachtig tennisjaar met veel leuke sportieve wedstrijden! 
Groetjes Tineke Duin VCL  
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Gouwenberg Keuveltoernooi 2022 
 
We mochten weer! Het Gouwenberg Keuveltoernooi in week 25! Geen bijzonderheden waar 
we rekening mee moesten houden vanuit de KNLTB, gewoon tennissen en een gezellige 
week maken.  
 
Vorig jaar hadden we een record aan inschrijvingen, dat was dit jaar wel iets minder maar 
alsnog voldoende om er een gezellige week van te maken.  
 
We begonnen de zaterdag rustig met maar 5 partijen, zo konden we rustig opstarten. Wel fijn 
voor de nieuwe commissie leden. 
Zondag was ook geen volle dag. De doordeweekse avonden zaten daarentegen wel helemaal 
vol.  
 
Dit jaar konden we alle wedstrijden spelen op de eigen vereniging. Het weer zat ons mee. 
Tevens ook het laatste jaar dat we ons daar druk om hoeven te maken.  
 
Wij als commissie kijken enorm uit naar het Keuveltoernooi 2023 met onze nieuwe banen! 
 
Met vriendelijke groet, Jack Groenveld 
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UITNODIGING VOOR DE ALGEMENE LEDENVERGADERING 
 
Datum: woensdag 8 februari 2023 
Tijd:  20:00 uur 
Plaats:  kantine Tennisvereniging Sint Maarten 
 
AGENDA 

1. Opening 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 
3. Notulen laatste Algemene Ledenvergadering (21-7-2022 en 8-8-2022) 
4. Jaarverslagen 

• Jaarverslagen voorzitter en secretaris 
• Verslag technische commissie 
• Verslag kascommissie 
• Benoeming kascommissie volgend jaar 
• Financieel jaarverslag 2022 door de penningmeester 
• Begroting 2023 door de penningmeester 
• Vaststellen toegestane afwijking van de begroting 2023 *) 

 
5. Bestuurszaken 

• Benoeming continuïteitscommissie volgende jaar 
• Vaststelling contributie volgend jaar **) 
• Verkiezing aftredende bestuursleden volgens rooster ***) 
• Vastelling technische commissie 
• Overige commissies ****) 

 
6. Overige zaken 

• Competitiezaken door Tineke Duin 
• Jeugdzaken door Tineke Duin 
• Indeling en organisatie van interne toernooien 2023 
• Nieuwe tennisleraar 
• Compensatie vertraging opening nieuwe banen *****) 
• Sponsoren werven 
• Materialen jeugd 
 

7. Rondvraag 
8. Sluiting 

 
Bijlagen: 

- DJOEZZ - januari 2023 
- Notulen ALV 21 juli 2022 
- Notulen ALV 8 augustus 2022 

 
Het financieel verslag 2022 en de begroting 2023 kunnen worden opgevraagd bij de 
penningmeester (mail@tanjagroot.nl). 
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*) Vaststellen toegestane afwijking begroting 2023 
In de statuten staat beschreven dat een afwijking ten opzichte van de begroting jaarlijks moet 
worden vastgesteld. Omdat het om betrekkelijk lage bedragen gaat stellen wij als bestuur het 
volgende voor: 
Bij een kostenoverschrijding van 50% zal dit door het bestuur worden besproken. Bij een 
kostenoverschrijding van 100% is toestemming nodig van de leden en moet dit worden 
voorgelegd in een Algemene Ledenvergadering. 
Verder stellen wij voor dat bovenstaande alleen van toepassing is op de onderhouds- en 
algemene kosten en investeringen.  
De kosten die betrekking hebben op de kantine-inkopen en de af te dragen contributie aan de 
KNLTB zijn afhankelijk van de kantine-omzet respectievelijk het aantal leden. 
Bovendien wordt door het bestuur de behaalde brutomarge op de kantine-opbrengsten 
jaarlijks beoordeeld. 
 
**) Vaststelling contributie volgend jaar 
De contributienota’s voor 2023 zijn in december 2022 verstuurd naar de leden. 
De contributies zijn als volgt vastgesteld: 

- Jaarabonnement januari-december  € 120 
- Zomerabonnement 1 april-1 oktober € 100 
- Jaarabonnement zonder KNLTB pas  € 100 
- Pasjeslid     € 25 

 
***) Rooster van aftreden 
Volgens het rooster moeten dit jaar Tineke en Nancy aftreden. Zij stellen zich herkiesbaar. 
 
****) Vaststelling overige commissies 
Er zijn diverse commissies binnen de vereniging actief: 

- Technische commissie 
- Kantinecommissie 
- Keuvelcommissie 
- Commissie wintertoernooi 
- Schoonmaakcommissie 

 
Tijdens de ALV zal de leden worden gevraagd om aan een van de commissies deel te nemen.  
 
****) Compensatie vertraging oplevering nieuwe banen 
Omdat door de weersomstandigheden de opening van de nieuwe tennisbanen is uitgesteld 
hebben wij als bestuur besproken de leden die een jaarabonnement vanaf januari hebben 
afgesloten te compenseren. Ons voorstel is deze leden gratis te laten deelnemen aan de interne 
toernooien die in 2023 worden georganiseerd (openings-, thuisblijf- en eindtoernooi).  
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Foto’s 
 
 
 

 
Zoals het was. Onze gravelbanen waar wij vanaf 1978 tot en met 2022 met plezier op hebben 
gespeeld. 
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In november 2022 zijn de werkzaamheden voor het ombouwen naar de Smash Court banen 
gestart 
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Helaas hebben de slechte weersomstandigheden roet in het eten gegooid, waardoor de 
opening van de nieuwe banen moet worden uitgesteld. 


